إعلان بورصة قطر

شركة بروة العقارية (ش.م.ع.ق) تفصح عن بياناتها المالية النصف سنوية عن الفترة المنتهية في 30 يونيو 2021

أفصحت شركة بروة العقارية عن بياناتها المالية النصف سنوية عن الفترة المنتهية في الفصحة بروة العقارية عن بياناتها المالية النون ريال قطري، مقابل صلفي ربح 586 مليون ريال قطري منفس الفترة من العام الذي سبقه.

كما بلغ العائد على السهم 0.137 ريال قطري للفترة المالية المنتهية في 2021/06/30 مقابل عائد على السهم 0.151 ريال قطري لنفس الفترة من العام الذي سبقه.

Barwa Real Estate Company Q.P.S.C DISCLOSES ITS SEMI-ANNUAL FINANCIAL STATEMENTS OF 2021

Barwa Real Estate discloses its semi-annual financial statements for the six-month period ended 30.06.2021. The statements showed a net profit of QR 533 million, compared to a net profit of QR 586 million for the same period of the previous year.

The Earnings per Share (EPS) amounted to QR 0.137 for the period ended 30.06.2021 compared to an EPS of QR 0.151 for the same period of the previous year.